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58 Financiele situatie Het Punt De portefeuillehouder zegt toe dat hij de kwartaalrapportages die de Raad van Toezicht de komende 5 

jaren moet aanleveren aan het college, met enige regelmaat aan de raad zal doen toekomen zodat de 

raad op de hoogte blijft van de ontwikkelingen. Stand van zaken april 2016: De RVC heeft op 20 april 

een eerste ambtelijk overleg gepland over de jaarrekening en kwartaalcijfers. Stand van zaken mei 

2016: Op 1 juni vind er een overleg plaats met de Raad van Toezicht over de jaarrekening 2015 en 

financiële situatie 2016. Stand van zaken september 2016: De jaarrekening 2015 van het Punt is in de 

tweede helft september ontvangen en wordt in oktober 2016 aan het college aangeleverd en zal de 

raad ter informatie worden aangeboden. Stand van zaken november 2016: De raad zal voor eind 

november de stukken ontvangen. Stand van zaken december 2016: De stukken zijn aangeboden aan 

de raad. Stand van zaken januari 2017: Er is een start gemaakt met het door de raad gewenste 

onderzoek over de financiele uitgangspunten die destijds geformuleerd zijn en hoe die zich verhouden 

tot de realiteit. Het onderzoek wordt voor de kadernota afgerond. Stand van zaken juli 2017: De raad 

wordt door middel van een raadsbrief geïnformeerd over de voortgang van de gezonde exploitatie van 

Het Punt. Het Punt heeft op dit moment nog niet alle informatie aangeleverd bij ICS, om de 

eindrapportage te kunnen opstellen.  

september 2017

G.J. 

Binnenmars

1-12-2015 H. Zwerink

66 Financiele situatie Het Punt De portefeuillehouder zegt toe dat het onderzoek van 2017 start bij de aannames die gedaan zijn toen 

de Raad van Toezicht de verantwoordelijkheid kreeg; deze aannames worden dus ook meegenomen 

in het onderzoek. Stand van zaken januari 2017: Zie de stand van zaken bij toezegging nr. 58
september 2017

G.J. 

Binnenmars

15-12-2015 H. Zwerink

83 Wijziging concept algemene 

subsidieverordening 

gemeente Twenterand op 

basis van inspraakreacties

De portefeuillehouder zegt toe dat zij meer handen en voeten gaan geven aan innovatie. Er zal een 

stuk aan gewijd worden, in welke vorm is nog niet bekend. Stand van zaken september 2016: 

Innovatie is onderdeel van de nieuwe subsidie-systematiek. Dit wordt in de praktijk verder uitgewerkt. 

De evaluatie hiervan vindt in 2017 plaats. Stand van zaken mei 2017: Er is een subsidieregeling 

innovatie in ontwikkeling.

2017

M. van 

Abbema

5-7-2016 G. van der Woude

85 Jaarstukken 2015 De portefeuillehouder zegt toe dat hij de informatie over gesubsidieerde instellingen en welke 

activiteiten worden gesubsidieerd meer transparant wil laten zijn. De vorm daarvoor is nog niet 

duidelijk, dit kan evt. een subsidieregister zijn. Hij gaat hieraan meer handen en voeten geven en zal 

dit tevens koppelen aan de maatschappelijke rendementdiscussie. De raad zal hierover nadere 

informatie ontvangen. Stand van zaken september 2016: De raad wordt periodiek op de hoogte 

gehouden van de uitvoering van het nieuwe subsidiebeleid, via de reguliere planning & control-cyclus. 

Stand van zaken januari 2017: De raad is in december en januari  geïnformeerd over de aanvraag en 

verlening van activiteiten- en resultaatsubsidies. Een transparante informatievoorziening wordt 

onderdeel van de evaluatie. Stand van zaken mei 2017:  In de evaluatie van de subsidieverordening is 

aangegeven dat jaarlijks een subsidieregister wordt opgesteld. Daarnaast is aangegeven dat het 

meten van maatschappelijke effecten wordt meegenomen in de reguliere planning- en controlcyclus.

Tweede kwartaal 

2017

J.H. 

Scholten

12-7-2016 G. van der Woude

95 Vervolg Kadernota 2017 De portefeuillehouder zegt toe dat hij in de loop van 2017 zaken als “waar staan we nu”, “wat willen we 

nu” en “hoe gaan we verder” tegen het licht gaat houden, zodat goede en realistische afwegingen 

m.b.t. openbaar groen gemaakt kunnen worden. Stand van zaken maart 2017:

Zoals vermeld in de brief van het college van oktober jl. aan de gemeenteraad over ‘invulling 

toezeggingen openbaar groen’ wordt voorafgaand aan de uitwerking van deze toezegging de 

burgerpeiling van ‘Waar staat je gemeente’ uitgevoerd. Stand van zaken juli 2017: De peiling 'Waar 

staat je gemeente' is uitgevoerd in mei j.l.  Momenteel worden de resultaten uitgewerkt. Die worden 

binnenkort bekend gemaakt. Op basis daarvan wordt deze toezegging verder uitgewerkt.

4e kwartaal 2017

B. Engberts 12-7-2016 B. de Vries

1 / 4



LIJST TOEZEGGINGEN - RAAD - 18 JULI 2017
Nr. Onderwerp TOEZEGGINGEN                                                                                                                                          stand 

van zaken (cursief)

Aanbieding aan 

presidium

Portefeuille-  

houder

Moment van 

toezegging

Behandelend 

medewerker

101 Skeelerbaan Twenterand De portefeuillehouder zegt toe in gesprek te gaan met de skeelervereniging en de raad op de hoogte te 

houden van de stand van zaken van de gesprekken. Stand van zaken november 2016: Gesprek heeft 

op 27 september jl. plaatsgevonden. Er zijn suggesties aangereikt aan de verenigingen. 

Terugkoppeling wordt afgewacht. Stand van zaken december 2016: De skeelervereniging is aan de 

slag met de aangereikte suggesties. Stand van zaken maart 2017: De vereniging heeft diverse 

donaties ontvangen. Men geeft aan naar verwachting eind februari 2017 de financiering rond te 

hebben. Stand van zaken juli 2017: De vragen van de gemeenteraad zijn de afgelopen periode een 

aantal keren aan de skeeler- en wielerclub voorgelegd. Ondanks toezeggingen door de vereniging 

hebben wij tot op heden geen antwoord op de gestelde vragen ontvangen.

2017

M. van 

Abbema

20-9-2016 J. Wever

106 Rapportage MKB-

vriendelijkste gemeente van 

Nederland 2015/2016

De portefeuillehouder zegt toe dat het college zo spoedig mogelijk gaat bekijken wat de beste 

onderzoeksmanier is om de juiste gegevens te krijgen en de raad hierover schriftelijk te informeren. 

Stand van zaken november 2016: Het is opgepakt, uiterlijk januari 2017 volgt hierover terugkoppeling 

aan de raad. Stand van zaken januari 2017: De uitkomst van het onderzoek is ter kennisname aan de 

raad gestuurd, de inhoudelijke afdoening van de toezegging volgt bij het afdoen van de motie 

Werkbudget Economie (1e kwartaal). Stand van zaken april 2017: De beantwoording van de motie 

Werkbudget Economie zal in april worden aangeboden aan het college en de raad. Stand van zaken 

mei 2017: Er vindt nog een extra ronde voor afstemming plaats. Aanbieding van de beantwoording 

van de motie vindt plaats voor de behandeling van de Kadernota 2018. Stand van zaken juli 2017: In 

de raadsbrief 'Beantwoording van de motie werkbudget economie' wordt  ingegaan op de 

ondernemerspeiling. In de tweede helft van dit jaar wordt de ondernemerspeiling uitgevoerd. Op basis 

hiervan wordt bekeken of dit een geschikte onderzoeksmanier is. 

1e kwartaal 2018

M. van 

Abbema

20-9-2016 M. Schipper

111 Berap 2016 De portefeuillehouder zegt toe dat hij de beschikbare informatie over de mogelijke 2 claims door 

teruglevering kavels Almeloseweg Oost en de gelden die daarmee gemoeid zijn, aan raad zal doen 

toekomen. Stand van zaken november 2016: Een claim is inmiddels afgehandeld door restitutie van de 

leges omgevingsvergunning. Dit is ten laste van de post ‘gemeentelijke leges’ gebracht. De andere 

claim is afgehandeld voor wat betreft de op factuur gemaakte en aangetoonde kosten. Deze kosten 

zijn ten laste van de exploitatie Almeloseweg gebracht. Omtrent andere geclaimde kosten is de 

gemeente nog in onderhandeling.  Stand van zaken maart 2017: de onderhandelingen zijn nog 

gaande. Stand van zaken juli 2017: Het herziene bestemmingsplan Almeloseweg zal naar verwachting 

in september in de raad kunnen worden behandeld. Op basis daarvan zal de veronderstelde claim met 

betrokkenen worden afgerond. 

september 2017

J.H. 

Scholten

4-10-2016 H. Zwerink

116 Programmabegroting 2017 Portefeuillehouder Binnenmars zegt toe bij de Kadernota met een voorstel te komen m.b.t. 

combinatiefunctionarissen; hoe deze structureel een plek kunnen krijgen na 2017. Stand van zaken 

juli: In de Kadernota staat opgenomen dat op dit moment er (van de 4,4 Fte) nog voor 1,2 Fte dekking 

moet worden gevonden.

oktober 2017

G.J. 

Binnenmars

8-11-2016 H. Zwerink

121 Programmabegroting 2017 Portefeuillehouder Scholten zegt toe te onderzoeken wat de werkelijke behoefte is aan te bouwen 

woningen in de diverse kernen t.o.v. de aantallen die vanuit de Provincie als leidraad dienen en de 

raad hierover te informeren. Stand van zaken mei 2017: Een woningmarktonderzoek wordt uitgevoerd. 

De raad is hierover geïnformeerd per raadsbrief d.d. 2 mei 2017.  Stand van zaken juli 2017: Nadat de 

resultaten van het woningmarktonderzoek er zijn, worden deze aangeboden aan het college en 

aansluitend aangeboden aan de raad. In overleg met de griffie wordt getracht hiervoor een 

raadsinfobijeenkomst te organiseren

september 2017

J.H. 

Scholten

8-11-2016 J. Venebrugge
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122 Programmabegroting 2017 Portefeuillehouder Scholten zegt toe met een plan van aanpak m.b.t. de doelenbomen bij de raad 

terug te komen, met daarbij ook aangegeven op welke manier maatschappelijke organisaties en 

burgers betrokken worden om de doelenboom verder te ontwikkelen. Stand van zaken december 

2016: Er is een brief gestuurd aan de raad met daarin toegelicht wat de voorstellen zijn om een stap 

verder te zetten in de ontwikkeling van de doelenbomen (zie ook toezegging nr. 88) Stand van zaken 

januari 2017: De brief is besproken in het raadsdebat van 25 januari jl.

J.H. 

Scholten

8-11-2016 M. Heite

123 Jaarverslag 2015 

stadsbouwmeester en 

evaluatie welstandsbeleid 

(Welstandsnota 2012)

Portefeuillehouder Scholten zegt om uiterlijk in het voorjaar 2017 met een evaluatie te komen op grond 

waarvan de raad kan besluiten over (de inzet van) de stadsbouwmeester. Stand van zaken januari 

2017: De evaluatie wordt voorbereid en volgt in het voorjaar 2017. Stand van zaken juli 2017:  De 

evaluatie is aangeboden aan het college en wordt aansluitend aangeboden aan de raad.  

juli 2017

J.H. 

Scholten

15-11-2016 P. Geerdink

124 Verordening Maatschappelijk 

ondersteuning gemeente 

Twenterand 2017

Portefeuillehouder Binnenmars zegt toe het verzoek om met de zorgverzekeraars in gesprek te gaan 

over een mogelijk koppeling tussen de mensen die niet onder de gemeentepolis kunnen val-len 

vanwege hun inkomen maar wel de hoge kosten van eigen risico en eigen bijdrages moeten betalen, 

neer te leggen bij Samen14 Stand van zaken januari 2017: Er is ambtelijk uitvraag gedaan binnen 

enkele regiogemeenten. Vraag lijkt niet kansrijk. Een en ander wordt ook nog via de bestuurlijke weg 

nog opgepakt Stand van zaken april/mei 2017: bestuurlijke bespreking bleek nog niet mogelijk. Stand 

van zaken juli 2017 Er wordt een poging gedaan om het in juli bestuurlijk te bespreken. Anders is het 

noodzakelijk om door te schuiven naar oktober

juli 2017

G.J. 

Binnenmars

15-11-2016 D. Bartelink/       

J.W. Meijberg

126 Toekomst zwembaden 

Twenterand

Portefeuillehouder M. van Abbema zegt toe de F. van financiën (uit DBFMO) mee te nemen in 

concurrentiegerichte dialoog met marktpartijen om te bezien of zij daar een meerwaarde in zien. Stand 

van zaken december 2016: (Afhankelijk van de besluitvorming op 20 dec. a.s.), wordt dit meegenomen 

in het vervolgtraject. Stand van zaken juli 2017: Tijdens een raadsinformatiebijeenkomst op 12 juli a.s. 

over de stand van zaken "Toekomst Zwembaden" wordt ingegaan op de toezegging. 

juli 2017

M. van 

Abbema

6-12-2016 R. van Dijk

127 Toekomst zwembaden 

Twenterand

Portefeuillehouder M. van Abbema zegt toe dat bij de concept opmaak programma van eisen het uit-

gangspunt blijft dat ook bij een andere locatie de activiteiten en openingstijden op zondag niet worden 

uitgebreid. Stand van zaken december 2016: (Afhankelijk van de besluitvorming op 20 dec. a.s.), 

wordt dit meegenomen in het vervolgtraject. Stand van zaken juli 2017: Tijdens een 

raadsinformatiebijeenkomst op 12 juli a.s. over de stand van zaken "Toekomst Zwembaden" wordt 

ingegaan op de toezegging. 

juli 2017

M. van 

Abbema

6-12-2016 R. van Dijk

131 Raadsbrief toetreden 

Dimpact Vereniging

Portefeuillehouder Visser zegt toe de raad 1 keer per jaar bij te praten over de implementatie van 

Dimpact. Stand van zaken januari 2017: Is jaarlijks terugkerend en zal worden opgepakt.

A.E.H. van 

der Kolk

21-12-2016 F. Herik

141 Brief college inzake 

ontwikkeling doelenbomen

Portefeuillehouder Scholten zegt toe dat hij in het laatste kwartaal van 2017 een actualisatie van de lijst 

reserves en voorzieningen als een overdrachtsdocument aan de raad zal laten toekomen.
4

e
 kwartaal 2017

J.H. 

Scholten

25-1-2017 M. Heite

147 Herziening jongerenwerk 

Twenterand

Portefeuillehouder Binnenmars zegt toe eens per kwartaal of half jaar te monitoren en de organisaties 

en de jongeren (op locatie) hierbij te betrekken. Stand van zaken juli 2017: De gesprekken m.b.t. de 

herziening zijn gestart. Uitvoering volgt de komende maanden.

december 2017

G.J. 

Binnenmars

4-4-2017 C. Valk

150 Bestemmingsplan 

Vriezenveen Deelgebied 

Weemelanden 2013 PH 

Prinsenweg

Portefeuillehouder Scholten zegt toe gelijk na verkoop de infrastructurele maatregelen te realiseren. 

Stand van zaken april 2017: Realisering van de parkeerplaatsen betreft een uitvoeringsaspect dat in 

handen ligt van de planontwikkelaar. De parkeerplaatsen in het openbare domein zijn aanwezig. De 

aan te leggen parkeerplaatsen op de bouwterreinen moeten door de aannemer gerealiseerd worden.

J.H. 

Scholten

4-4-2017 J. Schepers

153 Prestatieladder socialer 

ondernemen (PSO)

Portefeuillehouder Binnenmars zegt toe de genoemde 9% te vertalen in aantallen en de raad hierover 

te informeren. september 2017
G.J. 

Binnenmars

23-5-2017 I. Lenters
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155 Motie vreemd inzake 

convenant bollenteelt

Portefeuillehouder Engberts geeft aan het convenant te willen onderzoeken en de raad hier vervolgens 

over te informeren, dan wel haar een voorstel voor te leggen. Stand van zaken juli 2017: Er vindt 

overleg plaats met LTO. Er vindt onderzoek plaats naar convenanten van omliggende gemeenten.
september 2017

B. Engberts 6-6-2017 J. van Beesten

157 Betaalbare 

jongerenhuisvesting, hiaten 

en traagheid rond proces en 

communicatie 

vergunningen/dienstverlenin

g en converteren naar 

woonbestemming

Portefeuillehouder Scholten zegt toe een digitaal onderzoek te doen naar de woonbehoefte onder 

jongeren van 17-23 jaar en de raad hiervan op de hoogte te houden. Stand van zaken juli 2017: De 

digitale enquete is in voorbereiding.  

oktober 2017

J.H. 

Scholten

27-6-2017 J. Venebrugge

158 Betaalbare 

jongerenhuisvesting, hiaten 

en traagheid rond proces en 

communicatie 

vergunningen/dienstverlenin

g en converteren naar 

woonbestemming

Portefeuillehouder Scholten zegt toe de raad te informeren over de kosten die op dit moment gemaakt 

worden voor het inhuren van het bureau KAW. Stand van zaken juli 2017: De raad wordt in september 

per raadsbrief geïnformeerd. 

september 2017

J.H. 

Scholten

27-6-2017 J. Venebrugge

159 Betaalbare 

jongerenhuisvesting, hiaten 

en traagheid rond proces en 

communicatie 

vergunningen/dienstverlenin

g en converteren naar 

woonbestemming

Portefeuillehouder Scholten zegt toe terug te komen op de gedachtegang om wooncoaches meer in te 

zetten. Stand van zaken juli 2017: De raad wordt in september per raadsbrief geïnformeerd. 

september 2017

J.H. 

Scholten

27-6-2017 J. Venebrugge

160 Betaalbare 

jongerenhuisvesting, hiaten 

en traagheid rond proces en 

communicatie 

vergunningen/dienstverlenin

g en converteren naar 

woonbestemming

Portefeuillehouder Scholten zegt toe terug te komen op de vragen inzake de wooncalculator. Stand 

van zaken juli 2017: De raad wordt in september per raadsbrief geïnformeerd. 

september 2017

J.H. 

Scholten

27-6-2017 J. Venebrugge

161 Algemene 

Subsidieverordening 2017

Portefeuillehouder Van Abbema zegt toe de raad nader te informeren omtrent de personele invulling 

van de commissie.

M. van 

Abbema

28-6-2017 G. van der Woude

162 Algemene 

Subsidieverordening 2017

Portefeuillehouder Van Abbema zegt toe om na de zomervakantie een raadsinformatieavond te 

organiseren voor de raad waarin de raad kan worden bijgepraat over het dossier ZorgSaam.

M. van 

Abbema

28-6-2017 G. van der Woude

163 Algemene 

Subsidieverordening 

gemeente Twenterand 2017

Portefeuillehouder Van Abbema zegt toe de gevolgen van de bezuinigingen op de subsidies zo goed 

mogelijk in beeld brengen en de raad daarover middels een raadsbrief te informeren.

M. van 

Abbema

28-6-2017 G. van der Woude
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